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ΕΡΩΤΗΣΗ  
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ΠΡΟΣ: Tον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

ΘΕΜΑ: Βελτίωση και Εντατικοποίηση Συγκοινωνιών στον Δήμο Αυλώνα: Ενίσχυση  

Δημόσιων Συγκοινωνιών ΟΣΕ και Τοπικών Δρομολογίων Λεωφορείων 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Η δημοτική κοινότητα Αυλώνα του Δήμου Ωρωπού, που βρίσκεται σε στρατηγική θέση στο νομό 

Αττικής, αντιμετωπίζει σημαντικά προβλήματα όσον αφορά τη συγκοινωνιακή σύνδεση και την 

αποτελεσματικότητα των μεταφορών στην περιοχή. Οι δημόσιες συγκοινωνίες, όπως οι 

σιδηροδρομικές γραμμές του ΟΣΕ και τα τοπικά δρομολόγια λεωφορείων, δεν ανταποκρίνονται 

στις αυξανόμενες ανάγκες της περιοχής, καθιστώντας δύσκολη την καθημερινή μετακίνηση των 

πολιτών και την πρόσβαση σε υπηρεσίες και υποδομές. 

Ειδικότερα, υπάρχουν τα εξής προβλήματα: 

1. Σιδηροδρομική Σύνδεση (ΟΣΕ): Τα δρομολόγια του ΟΣΕ στην περιοχή του Αυλώνα 

είναι περιορισμένα και η συχνότητα των δρομολογίων δεν καλύπτει τις ανάγκες του 

πληθυσμού, ιδιαίτερα τις ώρες αιχμής και τα Σαββατοκύριακα. Η εντατικοποίηση των 

δρομολογίων είναι απαραίτητη για την εξυπηρέτηση των επιβατών και τη βελτίωση της 

πρόσβασης στους σημαντικούς προορισμούς. 
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2. Τοπική Συγκοινωνία Λεωφορείων: Η τοπική συγκοινωνία με λεωφορεία, η οποία 

εξυπηρετεί τις περιοχές γύρω από τον Αυλώνα, δεν είναι επαρκής, με αποτέλεσμα οι 

κάτοικοι να αντιμετωπίζουν σημαντικά προβλήματα στη μετακίνησή τους προς τα κέντρα 

των πόλεων και τις άλλες δημόσιες υπηρεσίες. Επιπλέον, η συχνότητα των δρομολογίων 

δεν επαρκεί για την εξυπηρέτηση του αυξανόμενου πληθυσμού και τις ανάγκες του 

τουριστικού ρεύματος. 

3. Ανεπαρκείς Σύνδεσμοι με Κεντρικές Υποδομές: Οι δημόσιες συγκοινωνίες δεν 

εξυπηρετούν πλήρως τις ανάγκες του πληθυσμού για σύνδεση με κεντρικές υποδομές, 

όπως νοσοκομεία, σχολεία και εμπορικά κέντρα, γεγονός που οδηγεί σε περιορισμένες 

επιλογές για τους κατοίκους της περιοχής. 

Με βάση τα παραπάνω προβλήματα, ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 

1. Υπάρχουν προγραμματισμένες ενέργειες από το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών για 

την εντατικοποίηση των δρομολογίων του ΟΣΕ στην περιοχή του Αυλώνα, ώστε να 

καλυφθούν οι ανάγκες του τοπικού πληθυσμού, ιδιαίτερα τις ώρες αιχμής και τα 

Σαββατοκύριακα; 

2. Ποιες είναι οι ενέργειες του Υπουργείου για την αύξηση της συχνότητας των δρομολογίων 

των τοπικών λεωφορείων και τη βελτίωση της τοπικής συγκοινωνίας, προκειμένου να 

εξυπηρετούνται αποτελεσματικά οι κάτοικοι και οι επισκέπτες της περιοχής; 

3. Υπάρχουν σχέδια για τη βελτίωση της σύνδεσης του Αυλώνα με άλλες σημαντικές περιοχές 

της Αττικής, όπως το κέντρο της Αθήνας, τα νοσοκομεία και τα εμπορικά κέντρα, ώστε να 

διευκολύνεται η καθημερινή μετακίνηση των πολιτών; 

4. Ποιες είναι οι προτεραιότητες του Υπουργείου για την αναβάθμιση των συγκοινωνιακών 

υποδομών και τη διασύνδεση του Αυλώνα με τις κύριες μεταφορικές αρτηρίες της Αττικής; 

5. Ποια μέτρα προγραμματίζει το Υπουργείο για να διασφαλίσει ότι οι δημόσιες συγκοινωνίες 

στην περιοχή του Αυλώνα θα ανταποκρίνονται στην αυξανόμενη πληθυσμιακή ανάπτυξη 

και τις ανάγκες του τοπικού πληθυσμού; 
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